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Oplevelser
Der er for mange faktorer og ingen regulering af trafikken

• Forældre må hive deres børn ind fra vejen, fordi der alligevel
ikke er frit

• Forældre med dårligt udsyn, som har ventet længe

• Skolebørn venter længe og træffer hurtige/farlige
beslutninger om at krydse før tid

• Skolebørn omgår kaos ved at cykle på modsatte side

• Busser som må klodse deres bremser for at undgå farlige
situationer

• Biler med dårligt udsyn overhaler bussen for ikke at vente 
(længere)

• Usikre bilister som ønsker at holde tilbage, men 
ombestemmer sig 

• Vejen er bred, hvilket inviterer til at benytte hastigheden på
50km/t trods manglende udsyn

Manglende regulering af trafikken  lange ventetider  utålmodighed  beslutninger i blinde



Oplevelser
Der mangler regulering og udsyn

Manglende regulering af trafikken  lange ventetider  utålmodighed  beslutninger i blinde

• Mængden af trafikanter er et problem på tidspunkterne for aflevering og hentning

• Problemet med manglende udsyn er en konstant.



Kontakt til kommunen
Før 2023 Jævnlige henvendelser om trafikforholdene på vejen

Foråret 2023 Giv et praj til kommunen –

Kommunen:  alá Der ikke har været registreret hændelser på strækningen

16. Juni 2023 Skriftlig henvendelse sendt til kommunen

Sendt til kommunens forvaltning for veje og grønne områder, samt

Projektleder i kommunen på området

Dagstilbudschef og skolechef

23. august/

3. oktober 2023 Rykkere & radiotavshed

21. september 2023 Svar fra kommunen på Giv et praj: 

Vi har anmodet politiet om samtykke til hastighedsnedsættelse samt etabling af midliertidige, flytbare bump og 
chikaner med på stækningen.

5. Oktober 2023 Svar fra kommunen/projektleder:

[…] Vi har godt været klar over problemet omkring Haraldsborgvej tæt ved Klostermarkens børnehus i nogle år.

[…] Vi er i dialog med FORS, hvis gravearbejde har betydet mertrafikken på Haraldsborgvej, samt med politiet 
omkring hvad de kan godkende af ændringer.

[…] Vi kan ikke sige præcis hvornår, der kommer en løsning, men den er på vej.
[…] Forhåbentligt kommer der en løsning her i løbet af efteråret, men det afhænger af flere ting bl.a. om vi kan lave 
en løsning indenfor de midler vi nu har fundet.



Fælles indsats haraldsborgvej & dr. sofiesvej
Skolens indsats

• Hvilke forhold kender I til omkring dr. sofiesvej

• Hvilken kontakt har I haft med kommunen?

• Har skolen erfaringer med konkret samarbejde på veje med kommunen?

Fælles indsats

• Næste skridt?

Input

- Hvad findes der af billige løsninger?

- Hvad er der gjort andre steder i kommunen?

- Undersøg hvad andre foranstaltninger har kostet i kommunen (indsigt)

- Hvad må vi selv? Må der etableres skilte eks.?

- Trafikanalyse tidligere udarbejdet

- Hvad kan et borgerforslag? Hvilken økonomisk virkning har det?

- Besøg fra politiker? Skriv ud, hvem kender nogen?


